
 

Jaarverslag van de Verwantenraad van de locatie Kick Wilstra Plantsoen (KWP) over 2022 

 

De Verwantenraad heeft het afgelopen jaar 4 keer vergaderd, t.w.: 

8 februari, 12 april, 13 september en 8 februari. Dit jaar niet meer per zoom maar live. 

De Verwantenraad telde eind 2022 4 leden, zie de namen aan het eind van het verslag. 

Toelichting:  

De heer K.de Vlaming is afgelopen december op 90 jarige leeftijd overleden. Wij danken de heer De 
Vlaming voor zijn bijdrage, inzet en betrokkenheid als lid van de Verwantenraad. 

De heer H. de Jong is afgetreden als Verwantenraadslid maar heeft zich bereid verklaard om de 
financiële administratie te blijven doen, waarvoor dank. 

Mevrouw Karolien de Kogel is toegetreden tot de Verwantenraad. 

Er is steeds vergaderd in aanwezigheid van de clustermanager. Het eerste halfjaar in aanwezigheid 
van mevrouw Els Bazin. De tweede helft van het jaar in aanwezigheid van mevrouw Zubaida Hussain. 

Corien Docter, de notuliste, is opgevolgd door Mirjam de Bruin, secretaresse van Zubaida Hussain. 

Belangenbehartigersoverleg    

Dit overleg heeft 17 mei j.l. plaats gevonden. De notulen zijn eerder toegestuurd. In de bijgaande 
notulen van 17 mei  komen enkele onderwerpen aan de orde zoals de afgelopen coronaperiode, het 
samen koken en eten wat weer op gang moet komen. Een cursus Health for You, een cursus voor 
begeleiders van een dietist over gezond eten. De ouder wordende bewoner, de kas waarover meer in 
dit verslag, het afscheid van Els Bazin en het welkom voor Zubaida Hussain.  

Jaarlijks overleg met de Raad van Bestuur 

Dit overleg dat doorgaans in september plaats vindt is dit jaar niet doorgegaan. De Raad van Bestuur 
bestaat momenteel uit 2 personen, t.w. de heer Anton Maas  verantwoordelijk voor de 
zorginhoudelijke kant en mevrouw Norma van Burgsteden voor de bedrijfsvoering. 

Organisatieontwikkeling KWP 

T.o.v. het jaar 2021 is er weinig veranderd. Wij zijn blij met de Wet Langdurige Zorg (WLZ) die per 1 
januari 2021 is ingegaan. Dit betekent o.a. dat er niet meer een 3-jaarlijks gesprek hoeft plaats te 
vinden wat veel rust brengt onder de bewoners. Er wordt gewerkt met z.g. kernteams waarbij de 
bewoner de regie heeft. 
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Scholingsprogramma 2022 

Vermeldenswaard zijn de trainingen die gehouden worden. De training over autisme (i.v.m. dubbele 
problematiek) is al gegeven. Een training weerbaarheid (ook gericht op de-escalerend optreden) is 
gegeven op basis van oefenen met acteurs. Verder een training leefstijl gezonde voeding. Een 
training diabetes type 2 is afgerond. Een cursus EHBO. De trainingen zijn erop gericht om tools te 
krijgen om met deze onderwerpen met bewoners aan de slag te gaan in individuele gesprekken.  

Een training gesprekstechniek met bewoners: “Dit vind ik ervan” Deze is erop gericht om nog meer 
en zonder vooroordeel of direct reageren de mening van de ander te horen. Dit door een open en 
meer neutrale opstelling aan te nemen. Dit is tevens een kwaliteitseis vanuit de WLZ. 

Clientvertrouwenspersoon 

Er is een clientvertrouwenspersoon aangesteld. Haar naam is Ingrid Middelkoop en zij komt 1 keer 
per 2 maanden op de Inloop. Bewoners kunnen met haar eventuele  problemen aankaarten die zij 
niet met  de P.O.’er, kernteamlid, manager, mtc’er kunnen en willen bespreken. De CVP is niet in 
dienst van Triade Vitree, staat naast de bewoner en kan meedenken. 

Er is ook een clientcoach. Haar naam is Tineke Rozendaal die bij het bewonersoverleg aanwezig is. 

N.B.: de belangenbehartigers die op de maillijst staan ontvangen de notulen van deze 
bewonersbijeenkomsten Bewoners hebben hun  goedkeuring hierover gegeven. De 
belangenbehartigers zijn dus op de hoogte van wat er zoal besproken wordt. 

Duurzaamheid 

Er is een werkgroep Duurzaamheid binnen Triade Vitree bestaande uit een aantal regiomanagers. 

Er wordt gedacht aan computergestuurde kastjes voor de thermostaten en meerdere 
energiebesparende oplossingen. Bewoners bewust maken van het goed omgaan met de verwarming. 

Dit jaar 2023 worden de verwarmingsketels vervangen door Ymere. 

Rookbeleid 

Er zijn officiele regels van de overheid voor GGZ instellingen waartoe ook het Kick Wilstra Plantsoen 
onder valt. Bewoners mogen in hun eigen huis en eigen tuin roken (dus niet in de binnentuin) 
Medewerkers mogen niet bij de bewoners thuis roken en ook niet in de binnentuin. Er is een cursus 
“Bewust Rookgedrag” gegeven voor de bewoners. 
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De ouder wordende bewoner 

Er is een VIG verpleegkundige (Verzorgende Individuele Gezondheidszorg) die 16 uur aan het KWP 
verbonden is. Haar werk is specifiek gericht op zorgvragen van oudere bewoners. Ook de 
samenwerking met de huisartsen gaat goed evenals de samenwerking met de GGZ. Naast de 
reguliere spreekuren van de SPV’er en psychiater is er ook een spreekuur met bijwerkingen. De 
Meeregaard komt actief naar de bewoners toe. 

Dagbesteding 

Naast de gebruikelijke activiteiten voor de bewoners zoals tekenen, sport en beweging, wandelen, 
zwemmen, knutselen etc. zijn er bewoners die vrijwilligerswerk willen doen op de locatie 
Sieradenweg. Dit is een nieuwe locatie waarvan Zubaida Hussain manager is van de GGZ afdeling en 
dagbesteding. Jessy Lim zal samen met de meewerkend team coordinator van de Sieradenweg kijken 
naar de mogelijkheden. Deze dagbesteding heet ProCrea. 
 
Activiteiten 
 
Met ondersteuning van de jaarlijkse bijdrage van de stichting Vrienden zijn veel aanvullende 
activiteiten georganiseerd voor de bewoners rondom de belangrijke feestdagen.  

Tuindagen 

Er zijn 2 tuindagen geweest in mei en in oktober. Deze dagen zijn altijd een succes. Familie, bewoners 
en personeel doen hieraan mee. 

De tuingroep komt enkele malen per jaar bij elkaar om te bespreken wat er zoal gedaan moet 
worden. De groep bestaat uit bewoners, personeel en familie (5 – 6 leden) 

Het bijhouden van de pluk- en bloementuin + het snoeien van de catalpa’s wordt gedaan door onze 
hovenier Barry Feijen. De firma Donker knipt de hagen van de bewoners en de binnentuin. Het 
onkruid in het grind wordt weggehaald door de firma Donker. De Gemeente Almere gaat dit jaar 
2023 haar steentje weer bijdragen. 

Dan is er een tuinman die de tuinen van de bewoners onder handen neemt tegen een laag bedrag als 
de bewoners dat willen. Een heel goede tuinman die met name voor de minima werkt.  

De kas in de binnentuin 

Begin van het jaar heeft een bewoner samen met Anneke Wignand een verzoek ingediend bij de 
Stichting Vrienden Acomplex om een kas in de binnentuin te plaatsen. Dit verzoek is gehonoreerd. 
Het geld voor de kas moest nog wel geregeld worden. Dankzij bijdragen van familieleden en 2 
subsidies van fondsen is het geld bij elkaar gebracht. De kas is besteld en zal 29 maart a.s. geplaatst 
worden. De kas komt in de driehoek naast de bloementuin te staan en zal  multifunctioneel zijn.  
Naast het kweken van planten zal er ook een zitje komen om bijv. een kopje koffie te drinken, een 
workshop te volgen etc. 
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De kas meet 3 x 5 meter, heeft een kweektafel, een automatische luchtopener en heeft gehamerd 
glas in het dak van de kas. Om de kas te kunnen plaatsen is er een deel van de haag weggehaald. 

Website 

De huidige website is verouderd. Er is een nieuwe website in de maak.  

Financieel verslag 

De heer H. de Jong doet verslag hiervan. 

 

Leden van de Verwantenraad / bestuur stichting Vrienden van het Acomplex 

Jorien van Santen, voorzitter 

Kik de Haas, secretaris 

Ada Bahlman, algemeen lid 

Karolien de Kogel, algemeen lid 

 

Van de kant van Triade Vitree: Zubaida Hussain, regiomanager en Mirjam de Bruin, notuliste 

Vanuit het KWP is Jessy Lim aanwezig   
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